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Protokół Nr 9/2019 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 9 lipca 2019 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy miasta Białogard z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 
2018 roku. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
a) zmieniająca uchwałę w sprawie Młodzieżowej Rady Miasta Białogardu – druk A, 
b) w sprawie bonifikaty od rocznej opłaty przekształceniowej za przekształcenie prawa 

użytkowania wieczystego gruntu w prawo własności tego gruntu   – druk B, 
c) w sprawie zaliczenia dróg (ulic) na  obszarze miasta Białogard do kategorii dróg (ulic) 

gminnych (miejskich) oraz ustalenia ich przebiegu  – druk C, 
d) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg (ulic) w 

Białogardzie  – druk C, 
e) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Złocieniec w zakresie wykonywania 

zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom 
w schronisku dla zwierząt – druk E, 

f) w sprawie zamiaru likwidacji filii Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola 
Estreichera w Białogardzie – druk F, 

g) w sprawie zgody na rozwiązanie Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością „Zakład 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej” z siedzibą w Białogardzie – druk G, 

h) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2019 – druk H, 
i) w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do 

Sądu Rejonowego w Białogardzie na kadencję 2020-2023  – druk I. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony porządek, 

głosując: za-3  (jednogłośnie). 

 

Ad 2  

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy miasta Białogard z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
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w 2018 roku przedstawiła Monika Szczensnowicz, Naczelnik Wydz. Komunikacji Społecznej 
i Promocji.  
 

O godz. 14.05 przyszedł M.Kopczyński. W posiedzeniu uczestniczyło 4 radnych 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – zwrócił uwagę, że polityka się wkradła do sportu. Radny stwierdził, że dwa 

stowarzyszenia potraktowano po macoszemu przy podziale środków. Radny dodał, iż 
zniszczyć organizację jest łatwo a odbudować ciężko. 

Naczelnik – wyjaśniła, że organ wykonawczy jest kontrolującym ale też może być 
kontrolowanym. Dlatego lepiej,  żeby były przeprowadzane lokalne kontrole wewnętrzne. 

 
Po wyczerpaniu dyskusji  zakończono w/w punkt. 

A 3  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty uchwał: 
b) w sprawie bonifikaty od rocznej opłaty przekształceniowej za przekształcenie prawa 

użytkowania wieczystego gruntu w prawo własności tego gruntu   – druk B, 
Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Nieruchomościami, informując 

o odpowiedzi Zastępcy Dyrektora Departamentu Gospodarki 
Nieruchomościami Ministerstwa Inwestycji i Rozwoju (w załączeniu). 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – pytał o działkę naprzeciwko sklepu „Kama” przy ul. Grunwaldzkiej, która jest 

niezagospodarowana? 
Naczelnik – odpowiedziała, że  są możliwości wzywania do uporządkowania działki a także 

nałożenia kary w wysokości 10% od licytowanej kwoty za przekroczenie terminu budowy 
o rok.  

Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
c) w sprawie zaliczenia dróg (ulic) na  obszarze miasta Białogard do kategorii dróg (ulic) 

gminnych (miejskich) oraz ustalenia ich przebiegu  – druk C, 
Przedstawiła: Karolina Siwek, Zastępca Burmistrza  

 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
d) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg (ulic) w 

Białogardzie  – druk C, 
Przedstawiła: Karolina Siwek, Zastępca Burmistrza  
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Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
 

e) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Złocieniec w zakresie wykonywania 
zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom 
w schronisku dla zwierząt – druk E, 
Przedstawiła: Karolina Siwek, Zastępca Burmistrza  

 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
 

f) w sprawie zamiaru likwidacji filii Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola 
Estreichera w Białogardzie – druk F, 
Przedstawiła: Emilia Bury, Burmistrz Białogardu oraz Anna Nowak p.o. Dyrektora 

Białogardzkiej Biblioteki Publicznej 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Siwek – pytał odnośnie subwencji, bo rozumiał, że to jest biblioteka pedagogiczna tylko z 

nazwy.  
Dyrektor – odpowiedziała, że tak to jest biblioteka publiczna. 
M.Siwek - prosił o nagłośnienie przeniesienia księgozbioru. 
J.Leszczyk – uważał, że czas jest nienajlepszy, bo nie mamy załatwionej docelowej lokalizacji 

Biblioteki. Radny pytał co z tą Biblioteką tymczasową?  
Dyrektor – powiedziała, że tymczasowa lokalizacja miała być na rok, a nic nie zrobiono przez 

kolejne 5 lat.  
Z-ca Burmistrza – dodała, że z końcem sierpnia kończy się umowa najmu i po tym okresie i tak 

byłaby zamknięta z powodu remontu. 
M.Kopczyński – pytał czy osoba tam zatrudniona straci etat? 
Dyrektor – odpowiedziała, że tak, bo nie ma dodatkowego etatu. 
M.Kopczyński – poinformował o organizacji biblioteki w mieście partnerskim Olen. Radny pytał 

czy księgozbiór będzie poszerzany? 
Dyrektor – odpowiedziała, że jest obowiązek aktualizacji zbioru. 
M.Kopczyński – pytał co z lokalizacją Biblioteki w budynku po Policji? 
Z-ca Burmistrza – poinformowała, że około dwa miesiące temu wysłali pismo do Starosty 

odnośnie przekazania budynku po policji, z pytaniem czy Starostwo jest zainteresowane 
przekazaniem tego budynku i do tej pory nie ma odpowiedzi. Wizja jest w zawieszeniu. 

P.Szyszlak – proponował na cele Biblioteki przeznaczyć budynek po Gimnazjum Nr 2. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-3, przeciw-1, wstrzymało się-0. 
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g) w sprawie zgody na rozwiązanie Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością „Zakład 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej” z siedzibą w Białogardzie – druk G, 
Przedstawił: Andrzej Nowak, Prezes ZGKiM Sp. z o.o. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – pytał czy to poniesie za sobą większe koszty? 
Prezes – odpowiedział, że nie, będą mniejsze koszty, bo około 70 tys. zł rocznie zaoszczędzi 

z tytułu wydatków na Radę Nadzorczą. Spółka na dzień dzisiejszy nie ma żadnego zadłużenia, 
więc z tytułu przekształcenia nie wpłynie negatywnie na budżet Miasta. 

J.Leszczyk – uważał, że w dużych miastach ta forma się sprawdza a jak Prezes przedstawia, że 
w Białogardzie to się nie sprawdza to przekonało Radnego, że trzeba zlikwidować Spółkę. 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
 
h) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2019 – druk H, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Siwek – pytał czy uzasadnienie do uchwały jest tylko dla radnych czy nie, bo zwrócił uwagę 

na błąd w  wyjaśnieniach dot. kwoty 110 mln zł. 
Skarbnik – wyjaśniła, że uzasadnienie do uchwały nie jest obligatoryjne i nie idzie dalej, ale na 

pierwszej stronie uchwały są prawidłowo zmienione kwoty. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
j) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2019-2028 

– druk J, 
Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Młodzieżowej Rady Miasta Białogardu – druk A, 
Przedstawiła: Emilia Bury, Burmistrz Białogardu 
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Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – zwrócił uwagę na rewolucyjne przepisy dot. nierównego traktowania, jeśli chodzi 

o wybory, bo 4 osoby spoza Białogardu są wybierane na innych zasadach. Radny uważał, że 
winien być zapis, iż kandydat nie może być karany. Uczniowie powinni wybierać radnych 
a jest zapis w przypadku uczniów z innych szkół niż w Białogardzie, że wybiera ich  Komisja 
Miejska. To nieprecyzyjny zapis dot. czterech osób dokoptowanych w innych wyborach, niż 
demokratyczne.  

Burmistrz – wyjaśniła, że dotyczy to uczniów szkół spoza Białogardu, mieszkających 
w Białogardzie. Dojazd tych osób wynika z poziomu nauczania w Białogardzie.  

J.Leszczyk - zgłosił poprawkę, aby  w § 5 ust. 5 dodać zapis: „Nie może kandydować uczeń 
zawieszony w prawach ucznia lub skazany prawomocnym wyrokiem sądowym.”. 

Przewodniczący Komisji - poddał pod głosowanie poprawkę radnego J.Leszczyka, którą 
przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). Następnie Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie projekt uchwały z poprawką. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały z poprawką głosując: 

za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. 
 
 

i) w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do 
Sądu Rejonowego w Białogardzie na kadencję 2020-2023  – druk I. 
Przedstawił: Paweł Szyszlak, Przewodniczący Komisji 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – zgłosił do zespołu radnego P.Szyszlaka. 
P.Szyszlak – wyraził zgodę i poinformował, że wyłączy się z głosowania. 
Przewodniczący Komisji -  poddał pod głosowanie następujący wniosek Komisji: 
Komisja proponuje w skład zespołu radnego Pawła Szyszlaka, który wyraził zgodę na 
kandydowanie i wyłączył się z głosowania. 
Wniosek przegłosowano: za-3, przeciw-0, nie głosowało -1. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały z wnioskiem głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

Ad 4 

W sprawach różnych nie zgłoszono żadnych spraw.  
 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1600 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 

Przewodniczący Komisji 

         Paweł Szyszlak 


